
Saksprotokoll i Kommunestyret - 30.04.2020  
 
Behandling: 
Laila I. Veie (SP) fremmet på vegne av SP og AP følgende endringsforslag: 
Foreslår å forandre «forutsatt» til «forventet» i kulepunkt 3: 
Hurtigbåt er viktig for videre utvikling av blå næring på kysten og for å legge til rette for 
forventet befolkningsvekst i forbindelse oppstart av driftsfasen kampflybasen. 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Forslag til endring kulepunkt 3 fremmet av Laila Veie (SP) på vegne av SP og AP, ble enstemmig 
vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyre i Ørland kommune vedtar følgende punkt for innspill til mandat for rutetilbud 
med båt: 

 Med sin sentrale lokalisering og store trafikkandel må Ørland kommune bli involvert i 
utarbeiding av mandat for rutetilbud hurtigbåt 

 Ørland kommune oversender rapportene «Trafikknutepunkt Brekstad - Bunkringshavn 
Hydrogen» og «Trafikknutepunkt Brekstad - Utvikling av nytt kollektivtilbud og 
etablering av kollektivterminal på Brekstad» som et kunnskapsgrunnlag for videre 
utvikling av kollektivtilbudet 

 Hurtigbåt er viktig forutsetning for videre utvikling av blå næring på kysten og for å 
legge til rette for forventet befolkningsvekst i forbindelse oppstart av driftsfasen 
kampflybasen 

 Pendlertilbud i Trondheimsfjorden må styrkes jamfør felles høringsinnspill fra Indre 
Fosen og Ørland kommune 

 Ørland kommune ønsker å være en aktiv part i utvikling av klimavennlige løsninger for 
hurtigbåt og for å utnytte synergieffekter for denne teknologiutviklingen for økt 
klimavennlig næringsaktivitet. 

 Ørland kommune mener det er viktig å se mulighetene for styrking av hurtigbåttilbudet 
i sammenheng med teknologiutviklingen. Det gjelder også nye tilbud/ruter langs kysten 
som kan binde fylket bedre sammen sjøveien. 

 
 


